

## Huat Up Lucky Monday Campaign

### TERMS & CONDITIONS:

#### 条件与规则：

By participating in the **Huat Up Lucky Monday Campaign**, the participant hereby agrees to be bound by the terms & conditions herein:

每一位参加 HuatUp Lucky Monday 促销活动竞赛的合格参赛者被视为已详阅、了解并完全同意所有的条件与规则： -

1. This campaign is open to all MyMagnum 4D app members except for all staff of Magnum Corporation Sdn Bhd, Magnum 4D Berhad Group of Companies and Magnum 4D agencies.

此促销活动公开于所有 MyMagnum 4D 应用程序用户。万能私人有限公司, 万能万字私人有限公司以及万能万字投注站属下职员, 一律不可参加。

2. The campaign period is from **01<sup>st</sup> June 2022 (Wednesday) to 28<sup>th</sup> August 2022 (Sunday) inclusive.**

此促销活动期限将从2022年6月1日(星期三)至2022年8月28日(星期日)进行。

3. To participate in the campaign, you are required to download the MyMagnum 4D app and complete the registration sign-up [get a free RM1 Magnum 4D Classic mBox ticket or better still, also complete your profile registration to get an additional free RM1 Magnum Life ticket (both while stocks last)].

参加促销, 您需下载 MyMagnum 4D 应用程序并且完成注册 [以获得RM1万字万保票根, 填妥个人资料后即可获得RM1万能天天彩票根 (送完为止) ]。

4. Buy any ticket of any game with a minimum spend of RM1 from any Magnum4D outlets. Scan the purchased ticket into the app to gain an entry to participate in the **Huat Up Lucky Monday Campaign** lucky draw sessions.

在任何万能投注站以最低RM1购买任何游戏票根。使用应用程序扫描并可获得一次 HuatUp Lucky Monday 促销幸运抽奖机会。

5. Each ticket amount of RM1 is entitled for 1 entry. Multiple entries are acceptable during the campaign period.

每RM1的票根可获得一次参与抽奖活动的机会。在促销期间, 同时间多次参与是允许的。

#### Example:

RM1 ticket = 1 lucky draw entry

RM50 ticket = 50 lucky draw entries

10x RM2 tickets = 20 lucky draw entries

例如:

RM1票根 = 一次抽奖机会

RM50票根 = 50次抽奖机会

10张 x RM2票根 = 20次抽奖机会

6. The lucky draw session is held every Monday during the campaign period. The following prizes are available to be won in each lucky draw:

抽奖活动将在活动期间的每逢星期一举行。奖金奖品如下：-

**RM150 Touch 'n Go Reload x 12 winners for the draw period in June.**

**RM150 Touch 'n Go 充值 x 12位幸运儿 (6月份抽奖)**

**RM1,500 Cash prize x 1 winner for the draw period in July.**

**RM1,500 现金 x 1位幸运儿 (7月份抽奖)**

We will announce the prizes for August before the August draw.

至于8月份的奖金奖品,我们将在较近时期公布。

7. Scan the QR Code of every ticket purchased within the campaign period **BEFORE the LUCKY DRAW DATE** in order to participate in that particular week's lucky draw. Breakdown is as below.

在抽奖期限前扫描您所购买的票根即可参加幸运抽奖活动。分解如下。

Month	Lucky Draw Dates	Tickets Draw Date & Scanned Period*
June	6 <sup>th</sup> June 2022	1 <sup>st</sup> June 2022 – 5 <sup>th</sup> June 2022
	13 <sup>th</sup> June 2022	6 <sup>th</sup> June 2022 – 12 <sup>th</sup> June 2022
	20 <sup>th</sup> June 2022	13 <sup>th</sup> June 2022 – 19 <sup>th</sup> June 2022
	27 <sup>th</sup> June 2022	20 <sup>th</sup> June 2022 – 26 <sup>th</sup> June 2022
July	4 <sup>th</sup> July 2022	27 <sup>th</sup> June 2022 – 3 <sup>rd</sup> July 2022
	11 <sup>th</sup> July 2022	4 <sup>th</sup> July 2022 – 10 <sup>th</sup> July 2022
	18 <sup>th</sup> July 2022	11 <sup>th</sup> July 2022 – 17 <sup>th</sup> July 2022
	25 <sup>th</sup> July 2022	18 <sup>th</sup> July 2022 – 24 <sup>th</sup> July 2022
August	1 <sup>st</sup> August 2022	25 <sup>th</sup> July 2022 – 31 <sup>st</sup> July 2022
	8 <sup>th</sup> August 2022	1 <sup>st</sup> August 2022 – 7 <sup>th</sup> August 2022
	15 <sup>th</sup> August 2022	8 <sup>th</sup> August 2022 – 14 <sup>th</sup> August 2022
	22 <sup>nd</sup> August 2022	15 <sup>th</sup> August 2022 – 21 <sup>st</sup> August 2022
	29 <sup>th</sup> August 2022	22 <sup>nd</sup> August 2022 – 28 <sup>th</sup> August 2022

\*Tickets Draw Date & Scanned Period – To be eligible for the Monday draw, you must have purchased the tickets for the draws within this period and also have scanned your tickets prior to the Monday draw stated.

To elaborate, for the Monday draw on 6<sup>th</sup> June, your tickets purchased must be for draws within 1<sup>st</sup> – 5<sup>th</sup> June and you must have scanned your tickets within this period. Good Luck!

月份	抽奖日期	票根日期及扫描期限*
----	------	------------

6月	2022年6月6日	2022年6月1日至2022年6月5日
	2022年6月13日	2022年6月6日至2022年6月12日
	2022年6月20日	2022年6月13日至2022年6月19日
	2022年6月27日	2022年6月20日至2022年6月26日
	2022年7月4日	2022年6月27日至2022年7月3日
7月	2022年7月11日	2022年7月4日至2022年7月10日
	2022年7月18日	2022年7月11日至2022年7月17日
	2022年7月25日	2022年7月18日至2022年7月24日
	2022年8月1日	2022年7月25日至2022年7月31日
8月	2022年8月8日	2022年8月1日至2022年8月7日
	2022年8月15日	2022年8月8日至2022年8月14日
	2022年8月22日	2022年8月15日至2022年8月21日
	2022年8月29日	2022年8月22日至2022年8月28日

票根日期及扫描期限\* - 您必须在规定期限内购买并在每逢星期一抽奖日前扫描您的票根，您就获取幸运抽奖机会。

详细解释 - 对于6月6日（星期一）的抽奖活动，您所购买的票根必须在于6月1日至6月5日之间，而且您必须扫描所购买的票根才视为合格。祝您好运！

App sign-up will be required for the first-time user of the app. You must ensure that all details entered are correct and accurate. ANY INCORRECT or INCOMPLETE DETAILS WILL BE AUTOMATICALLY DISQUALIFIED.

第一次使用这应用程序的用户必须先进行注册才可继续。您必须输入正确的个人资料。如有任何不正确或未完成的资料，参赛资格将被视为无效。

8. Lucky draw entries are not carried over from one week to the next.

每星期的抽奖资格将被重新刷新。

9. While you are not required to present the tickets of **Huat Up Lucky Monday** as proof of purchase, you are required to present the Profile screen in the MyMagnum 4D app as proof of winner's identity during prize collection. The prize will be forfeited if you fail to present the same and correct identity of the lucky winner that was drawn.

您将无需出示 HuatUp Lucky Monday 促销活动所购买的票根。但在领取奖品时，您必须出示应用程序里的个人资料页面以核对身份。如您的个人资料与所提供于抽奖活动的资料不相符，您将无法领取所获得的奖金奖品。

10. All prize winners are also required to present their original IC (for Malaysians) or Passport (for non-Malaysians) for verification purposes, failing which, Magnum reserves the right to not award the prize(s).

所有得奖者必须出示个人身份证（马来西亚公民）或护照（非马来西亚公民）以作验证，

如无法出示相对资料，万能将有权利不发放奖金奖品。

11. Winners will be notified by in-app notification after the lucky draw and Customer Support will contact the winners. All winners list for lucky draw will also be published on Magnum 4D Official Website.

万能万字有限公司将通过全新 MyMagnum 4D 应用程序通知获奖者。获奖者名单将会发放於万能万字私人有限公司官方网站。

12. Prize collection must be done within 60 days from the winning announcement of the contest, after which the prize will be forfeited.

获奖者必需在成绩公布后的 60 天内前往领奖，否则领奖资格将被取消。

13. Magnum reserves the right to substitute the prize with another prize of the same value without prior notice.

万能万字有限公司有权利在没有事先通知获奖者的情况下，以另一个相同价值的奖品取代。

14. Lucky draw prizes (where applicable) can be collected from the Magnum 4D State Offices depending on which state the winner resides in. All travelling expenses and arrangements of transportation expenses shall be borne by the winner.

幸运抽奖奖品将根据获奖者所在州属的万能区域公司领取。有关交通或安排等费用，将由获奖者自行承担。

15. Magnum reserves the right to use all winners' details such as photos, name or any other particulars for the purposes of advertising, press release, trade and promotion or otherwise without further compensation and notification to the winner and without the winner's authorization.

万能万字有限公司有权利使用所有获奖者的个人资料如照片、名字等等于广告、新闻稿交易及促销等权利，而无需得到获奖者授权并不会赔偿任何金额。

By participating in this campaign, all participants have agreed to be bound by the Terms and Conditions of this contest and PDPA policy. The managements' decision is final and binding. No correspondences will be entertained.

所有参加者均同意接受本促销活动所订之条款约束以及个人隐私权条例。一概以管理层之最终决定为准，并不接受任何异议。

16. If you wish to request access to your Personal Data held by Magnum for the above purposes or to withdraw your consent, please send your request in writing to the following address:

Attention: **Marketing Department Magnum 4D Bhd (132431-D)**  
Wisma Magnum 111 Jalan Pudu 55100 Kuala Lumpur

**Magnum shall respond within 14 working days upon receipt of your**

**request. Magnum reserves the right to impose a data processing fee for your request.**

如您不同意万能使用您的个人资料或想要撤回您对该条规的同意，请以书面形式将您的请求寄送到以下地址：

**注：Marketing Department Magnum 4D Bhd (132431-D)**

Wisma Magnum 111 Jalan Pudu 55100 Kuala Lumpur

**万能将在收到您的请求后的 14 天内作出回应。万能也将保留向您征收任何数据处理费用之权利。**

17. Magnum shall not be responsible in anyway whatsoever, in respect of technical failures of any kind, or unauthorized human intervention and electronic or human error in the administration and processing of this contest. 对于本次促销活动的管理与处理，万能对于任何技术问题或人为失误等问题，均不负任何责任。

18. Magnum reserves the right to amend or change any of the terms and conditions of this campaign at any time without prior notice to any party.

万能有权力在不通知任何一方的情况下，修改或更正促销活动的条款与规则。

**Magnum 4D Berhad:-**

万能万字私人有限公司 : -  
111, Jalan Pudu,  
Bukit Bintang,  
55100 Kuala Lumpur.  
Tel: 03 - 2078 6233  
Email: [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

**Magnum 4D States Offices : -**

万能区域公司:-

**ENE (SELANGOR) SDN BHD**

19, Jalan Maharajalela,  
50150 Kuala Lumpur.  
Tel: 03 - 2148 8366 Fax: 03 - 2144 1978  
Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

**ENE (PERAK) SDN BHD**

No. 1 & 1A, Hala Datuk 5,  
Jalan Datoh, 30000 Ipoh,  
Perak  
Tel: 05 - 241 2397 Fax: 05 - 241 6237  
Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

**ENE (PENANG) SDN BHD**

294 & 296, Vantage Point,  
Jalan Jelutong, 11600 Penang  
Tel: 04 - 2815923 Fax: 04 - 2812968  
Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

**ENE (NEGERI SEMBILAN) SDN BHD**

No.14, Jalan Era Square2,  
Era Square,  
70200 Seremban  
Negeri Sembilan.  
Tel: 06 - 762 1218 Fax: 06 - 763 2052  
Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

**ENE (MELAKA) SDN BHD**

332 & 333, Taman Melaka Raya,  
Off Jalan Taman,  
75000 Melaka  
Tel: 06 - 284 5993 Fax: 06 - 283 0597  
Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

**M4D (JOHOR) SDN BHD**

84, Jalan Sutera Tanjung 8/3,  
Taman Sutera Utama,  
81300 Skudai,

Johor Bahru.

Tel: 07 - 558 8317 Fax: 07 - 558 9923

Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

Sub Station: 32 & 34, Jalan Dato' Syed Esa, Taman Pantai, 83000 Batu Pahat.

Tel: 07 - 435 5339 Fax: 07 - 434 0909

**ENE (EAST COAST) SDN BHD**

97, Jalan Tun Ismail,

25000 Kuantan,

Pahang.

Tel: 09 - 514 2970 Fax: 09 - 513 8418

Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)

**ENE (EAST MALAYSIA) SDN BHD**

Lot 12227, Block 16 KCLD,

P1B-6-1, Jalan Datuk Tawi Sli

(Trinity Hub) 93250, Kuching

Sarawak

Tel: 082 - 555989 Fax: 082 - 555279

Email : [enquiry@magnum.my](mailto:enquiry@magnum.my)